
Elégedettségmérés 2016.03.07. Iskolapszichológusok továbbképzése 

 

 

Iskolapszichológusok 

találkozója  
témaválasztás felkészültség 

a szerzett 

tapasztalatok 

használhatósága 

A 8 jelentkező 88%-a jelent meg, az elégedettségi kérdőívet a résztvevők 86%-a 

töltötte ki. 

Kovács Gábor 5,00 5,00 
5,00 

Zsupán Péter 5,00 5,00 

a konferenciák átlaga: 4,90 4,93 4,79 

 

Iskolapszichológusok továbbképzésén kitöltött elégedettségi kérdőíveken szereplő 

megjegyzések, javaslatok: 

 

 Nagyon fontos és szükséges, hogy a KPsZTI szervez iskolapszichológusok számára 

közösség megalapozó találkozót, függetlenül attól milyen témában. Legye együttműködés 

a Közter-es Háló és a KPSZTI között! Fontos továbbá kommunikálni az egyházi iskolák 

felé, hogy legyen az intézményben iskolapszichológus. 

 Jó volt! 

 Nagyon örültem a lehetőségnek, fontos, hogy legyen szakmai továbbképzési lehetőség 

számunkra, iskolapszichológusok számára is.  A szupervízió, esetmegbeszélés nagyon 

hasznos volt. Örömmel jönnék máskor is. A hétfői időpont is nagyon kedvező volt. 

 - jó, h. kevesen voltunk 

- volt érdemi idő egymás meghallgatására, visszajelzésekre 

- munkamódszerek közül az esetmegbeszélés kapcsán reflektív interjú-módszerét 

hasznosnak éreztem 

- jó, hogy volt lehetőség arra, h. szakmai keretek között lehetett dolgozni, együtt 

gondolkodni. 

 Rendkívül hasznos volt! Egyéni élmény és szakmai szempontból is gazdagodtam. Ez(ek) 

a szupervíziós módszer(ek) jól működnek, szerintem érdemes ezt továbbvinni. Jó lenne 

legalább negyedévente részt venni rajta. 

 

 


